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To kolejny ciężki sezon Mario Gomeza w Serie A. Napastnik nie spisuje się

najlepiej, a dodatkowo został skrytykowany publicznie przez Vincenzo

Montella. W ostatnich dniach mówiło się też o ewentualnej wymianie

Niemca na Mattię Destro. Portal laroma24.it skontaktował się w związku z

tym z agentem piłkarza, Urlichem Ferberem. 

 

Uważasz za możliwą wymianę w styczniu Gomeza na Destro między

Fiorentiną i Romą?

- Mario ma kontrakt do tej pory, nie rozmawialiśmy do tej pory z nikim z Romy.

 

Sabatini nie kontaktował się z tobą?

- Nie, do tej pory nie było kontaktów między nami.

Słowa Montelli jednak nie podobały się wam?

- Nie, to jasne. Jest normalnym, że w tej sytuacji owe słowa nie są odpowiednie.

Oczywiście, również Mario spodziewa się od siebie więcej, wie, że musi strzelać i

poprawić swoją sytuację. Po wielu kontuzjach jego sytuacja jest trudna, w ostatnich

meczach miał też trochę pecha, nie wykorzystał karnego i wielu okazji. Brakuje

nieco spokoju pod bramką.

Niektóre organy prasowe mówią jednak uporczywie o tej wymianie...

- Również ja czytałem wiadomości, które napisała włoska prasa. Wiemy, że to nowa

sytuacja, Mario nie strzela dużo, do tej pory tylko jednego gola. Taka jest piłka.

 

Destro i Gomez są graczami, którzy są w tej chwili w tarapatach w swoich

klubach. Być może zmiana otoczenia zrobiłaby im dobrze?

- Nie wiem tego, mogę jedynie powiedzieć, że Mario czuje się dobrze we Florencji i

chce grać, strzelając gole dla swoich kibiców. Sytuacja w tej chwili nie jest jednak

łatwa i nie wiadomo jak się skończy.
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